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Csányi Sándor, az MLSZ elnöke, a magyar labdarúgás napja alkalmából rendezett ünnepségen elmondta,
hogy a nézőszám tekintetében szeretnének előrelépni, ugyanakkor nagy eredménynek minősítette, hogy
az agresszió, a vandalizmus teljesen kiszorult az NB I‑es stadionokból, a pályákon pedig egyre több hazai
nevelésű játékos futballozik. Nézzük csak meg, mit találunk a „nézőszám tekintetében”. A valóság az, hogy
a mérkőzések látogatottsága az elmúlt időszakban még tovább esett, olyannyira, hogy a 17. NB I-es
forduló 6 meccsének átlagos nézőszáma mindössze 2272 volt! Külön figyelmet érdemel, hogy az Újpesti
Dózsa, a jelenlegi „hazai pályáján”, Kecskeméten lejátszott, Mezőkövesd elleni találkozóját összesen 700
néző tekintette meg.

Az agresszió és vandalizmus pedig akkor szűnik meg végképp, ha egyáltalán nem lesz néző a meccseken.
Előrelépni talán már csak a játék színvonalában kellene, nézőcsalogatónak. Az is nagy eredménynek
minősülne. 


